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     Protokół Nr 163/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 11 stycznia 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 11:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

3. Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 13a) sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na podpisanie umowy 

dot. realizacji zadania pn. „Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego 

branży ogólnobudowlanej nad realizacją zadania pn. „Adaptacja budynku byłej bursy 

na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek organizacyjnych – lewe 

skrzydło przyziemia”. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Zapoznanie się z zestawieniami Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. dot. płatności 

dokonanych z pożyczek udzielonych Spółce przez Powiat Myśliborski w latach 2018-2020. 

5. Podpisanie umowy na aktualizację, serwis oprogramowania GEO-INFO, służącego do 

prowadzenia baz powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego i ewidencji gruntów  

i budynków. 

6. Rozpatrzenie pisma Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Myśliborzu 

z 4.01.2021r. w sprawie określenia terminu wykonania obowiązków, celem rozpatrzenia 

wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu, dotyczącego 

zmiany terminu realizacji zaleceń zapewnienia wentylacji mechanicznej w pomieszczeniach 

sanitarnych dla dziewcząt (1 piętro), chłopców (parter) oraz za 1 piętrze w prawym skrzydle 

budynku. 

7. Rozpatrzenie pisma Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Myśliborzu 

z 4.01.2021r. w sprawie określenia terminu wykonania obowiązków, celem rozpatrzenia 

wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu, dotyczącego zmiany terminu realizacji 

zaleceń doprowadzenia do prawidłowego stanu sanitarno-technicznego podłóg (parkiet), ścian 

i sufitów w salach lekcyjnych i ciągach komunikacyjnych na 2 piętrze szkoły. 

8. Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew przy drogach 

powiatowych dla osób fizycznych. 

9. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia dot. współzawodnictwa sportowego 

dzieci i młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych Powiatu Myśliborskiego. 

10. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Dębnie. 

11. Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do porozumienia w sprawie powierzenia 

Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy Myślibórz zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej dla 

Powiatu Myśliborskiego. 

12. Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy powierzenia przetwarzania danych 

osobowych” w związku z procesem przetwarzania danych osobowych przez Adwokatów  

i Radców Prawnych w zakresie nieodpłatnej pomocy prawnej. 

13. Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy powierzenia przetwarzania danych 

osobowych” w zakresie usuwania i przechowywania na parkingu strzeżonym pojazdów 

drogowych usuniętych z dróg Powiatu Myśliborskiego przez Zakład Blacharsko-Lakierniczy 

Mechanika Pojazdowa Andrzej Palicki mający siedzibę przy ul. Gorzowskiej 11, 74-320 

Barlinek. 

13a) Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego branży ogólnobudowlanej nad realizacją zadania pn. 

„Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych 

jednostek organizacyjnych – lewe skrzydło przyziemia”. 

14. Powołanie Komisji do wskazania propozycji instytucji finansowej, z którą jednostki 

organizacyjne powiatu myśliborskiego zatrudniające pracowników zawrą umowy  

o zarządzanie pracowniczymi planami kapitałowymi oraz w sprawie ustanowienia regulaminu 

prac Komisji. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie lokowania wolnych środków 

finansowych. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania uprawnień kierownikowi 

jednostki organizacyjnej do dokonywania zmian w planie finansowym wydatków jednostki na 

2021 rok. 
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17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, 

zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany  

w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia planu finansowego budżetu 

Powiatu Myśliborskiego i planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2021 rok. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie posiedzenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. z uwzględnieniem informacji na temat wykonywanych szczepień. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował o odbytym spotkaniu z przedstawicielem Burmistrza Barlinka na temat 

prowadzonej inwestycji instalacji centralnej tlenowni. Przedstawił informacje na temat 

kosztów przedmiotowej inwestycji. Poinformował, że jest ona etapowana. Podał informacje 

na temat szczegółów przedmiotowego zadania.  

Przedstawił informację na temat funkcjonowania oddziału covidowego. Średnie obłożenie na 

tym oddziale wynosi 5-6 łóżek. Zauważył, że decyzja Wojewody Zachodniopomorskiego  

z 31.12.2020r. dotyczy siedmiu łóżek. Przedstawił informacje na temat wykonywanych 

szczepień. Przedstawił informacje na temat zamówień szczepionek. Podał harmonogram 

wykonywanych szczepień. Przedstawił informacje na temat szczepień wykonywanych w DPS 

w Pełczycach. Przedstawił informacje na temat otrzymanych wytycznych. Zwrócił uwagę, że 

na terenie Gminy Nowogródek Pom. i Boleszkowice nie ma żadnego punktu szczepień. 

Przekazał, że otrzymał pismo z prośbą o podjęcie współpracy z samorządami w celu 

zaszczepienia lokalnej społeczności. Zwrócił uwagę na małą ilość punktów szczepień na 

terenie całego Powiatu Myśliborskiego. Odniósł się do informacji dotyczących braku 

wykonywania szczepień w weekendy. Przekazał informacje na temat systemu zamówień 

szczepionek. Zwrócił uwagę, że dostawy są realizowane w poniedziałki, a szczepionki są 

ważne pięć dni czyli do piątku. Nie ma zatem możliwości wykonywania szczepień w soboty 

 i niedziele.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że skoro gminami, w których nie ma punktów szczepień są Gmina Nowogródek 

Pom. i Gmina Boleszkowice, logicznym jest, że współpraca Szpitala Barlinek powinna zostać 

nawiązana z najbliższą gminą, czyli Gminą Nowogródek Pom. Natomiast Szpital w Dębnie 

powinien podjąć współpracę z Gminą Boleszkowice. Poruszył kwestie uruchomienia punktu 

szczepień na terenie Gminy Myślibórz. Odniósł się do kwestii wykonywanych szczepień. 

Zauważył, że jeden punkt szczepień w gminie jest to za mało. 

Przedstawił  Sprawozdanie z działalności Szpitala Barlinek za miesiąc grudzień 2020 roku.  

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odniósł się do kwestii wykonywanych szczepień. Poruszył temat dotyczący obsługi 

administracyjnej szczepień oraz obsługi systemu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o dane dotyczące ilości wykonanych szczepień przez Szpital Dębno? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że szpital otrzyma po raz pierwszy szczepionki w dniu dzisiejszym. Szpital 

zamówił 90 dawek, które do środy zostaną wykorzystane. W kolejnych dniach pracownicy 

będą uczestniczyć w szkoleniach dot. szczepień.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że do Szpitala w Dębnie został przypisany DPS w Myśliborzu. Poprosiła  

o przyspieszenie terminu szczepień w placówce. Zwróciła uwagę na dużą ilość osób 

deklarujących chęć przyjęcia szczepienia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy Szpital Barlinek będzie wykonywał szczepienia w ZOL? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że pensjonariusze ZOL zostaną zaszczepieni w pierwszej kolejności. Podał 

informacje na temat planu realizacji szczepień na tym oddziale. Planuje się wykorzystanie 

szczepionek pozostałych po szczepieniach pensjonariuszy DPS w Pełczycach. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, gdzie będzie szczepiony personel DPS w Pełczycach? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że w Powiecie Choszczeńskim znajdują się 4 punkty szczepień, zatem zostaną 

zaszczepieni w jednym z nich. 

Poruszył kwestię wykonywania szczepień dla pensjonariuszy. Szczepienia mają odbywać się 

na terenie DPS, zatem zostanie utworzony wyjazdowy zespół szczepienny. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił sprawozdanie z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty  

w miesiącu grudniu 2020 roku z podziałem na komórki organizacyjne. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat sytuacji spółki i przedstawienie informacji na 

temat wyników finansowych. 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła informacje na temat bieżącej sytuacji w spółce. Zwróciła uwagę, że sytuacja  

jest stabilna i pod kontrolą.   

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o spodziewaną wysokość wykonania ryczałtu na koniec 2020 roku? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
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Odpowiedziała, że ma nadzieję, że wykonanie wyniesie 82%. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał o kwestię organizacji punktów szczepień na terenie Myśliborza. Z uzyskanych 

informacji wynika, że będą dwa punkty szczepień. Zapytał, czy przychodnie w Barlinku  

i Dębnie mają zgłosić się do wykonywania szczepień? Zwrócił uwagę, że jeżeli dodatkowe 

punkty nie zostaną uruchomione to całość pracy i odpowiedzialności spadnie na szpitale. 

Zapytał, dlaczego Przychodnie nie chcą przystąpić do programu szczepień? Zwrócił uwagę na 

brak informacji dla mieszkańców i zamieszanie jakie jest z tego powodu.  

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że w Dębnie zgłosiła się do wykonywania szczepień jeszcze jedna 

przychodnia. Zauważyła, że szpitale nie mają wpływu na decyzje POZ. Zwróciła uwagę, że 

włodarze poszczególnych miast mogą jedynie zwrócić się z prośbą do POZ o przystąpienie do 

wykonywania szczepień na terenach gmin. Decyzja w tej sprawie jest wolną wolą POZ. 

Zwróciła uwagę na brak zgody z ich strony i małą ilość punktów na terenie Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na brak odzewu ze strony POZ dotyczącą organizacji punktów szczepień. 

Przekazał, że rozmowy w tej kwestii są prowadzone również przez NFZ. Wystosowano 

również prośbę ze strony NFZ do samorządów, aby wystąpili do POZ z prośbą  

o przystąpienie do programu szczepień. Zwrócił uwagę na obowiązujące obostrzenia, 

większość POZ ma problem z dostępnością i organizacją punktu szczepień z uwagi na 

warunki lokalowe.  

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że ma kontakt z przedstawicielami POZ, którzy wskazują na brak warunków do 

organizacji punktu szczepień. Nie występowano jednak do NFZ z prośbą o organizacje 

punktów z odstępstwami.  

  

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, ile szczepień dziennie może wykonać zespół szczepienny? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że szczepionki są pakowane partiami w ilości 90 szt. Szpital wykonuje 

szczepienia popołudniu od godz. 15:00. Dziennie można wykonać pomiędzy 40 a 50 

szczepień dziennie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, czy w przyszłości będzie można utworzyć dodatkowy zespół szczepienny? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że problemem są warunki lokalowe oraz personel, jednak będzie podejmował 

działania w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy sprawozdania finansowe spółki zostały wysłane również do Burmistrza 

Barlinka? 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że wszelkie sprawozdania jakie są wykonywane są wysyłane do obu 

właścicieli spółki. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy Prezes był zapraszany, aby wyjaśnić ich treści radnym Rady Miejskiej bądź 

Burmistrzowi? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o samo sprawozdanie finansowe to takich spotkań nie było, 

jednakże jeżeli chodzi o wyniki szpitala i plany szpitala to w zeszłym roku było kilka spotkań 

w tej sprawie. Odbywały się ponadto posiedzenia komisji i sesji. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że na ostatnim spotkaniu w Barlinku odniosła wrażenie, że radni Rady Miejskiej 

nie mają wiedzy co się dzieje w szpitalu, wręcz obarczają Powiat tą sytuacją. Zwróciła uwagę 

na proporcję posiadanych udziałów. Przekazała, że sugerowała Burmistrzowi, aby Gmina 

Barlinek bardziej zainteresowała się sytuacją Spółki. Jako większościowy udziałowiec 

powinni podejmować konkretne działania, podobnie jak to ma miejsce w Dębnie. 

Zapytała, na czyj wniosek była podejmowana uchwała Rady Powiatu w kwestii zmiany 

wysokości udziałów w spółce, gdzie podjęto decyzję, aby pozostawić jeden udział dla 

Powiatu Myśliborskiego? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nastąpiło to na wniosek Burmistrza do Rady Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy spółka otrzymała środki finansowe na działalność bieżącą ze strony Gminy 

Barlinek? Zapytał, jak jest traktowany wykup obligacji, czy środki są przekazywane spółce  

i szpital wykupuje obligacje w ramach działalności bieżącej? Zauważył, że Powiat 

Myśliborski przekazuje środki dla spółki na działalność bieżącą, natomiast jakie są działania 

Gminy Barlinek w tej kwestii? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że w ubiegłym roku Gmina Barlinek wspomogła szpital kwotą ok.  

2 200 000,00 zł, z tego ok. 1 6000 000,00 zł były to środki przeznaczone na wykup obligacji. 

Pozostała kwota została przeznaczona na działania bieżące. Kwota 400 000,00 zł została 

przeznaczona na prowadzenie Domu Dziennego Pobytu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o środki przekazane w 2019 roku? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że w drugim półroczu była to kwota ok. 1 mln zł z tego kwota 700 000,00 zł 

na działalność bieżącą oraz 300 000,00 zł na działalność Domu Dziennego Pobytu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że przekazanie środków na działalność Domu Dziennego Pobytu, nie jest 

nadzwyczajne z uwagi na to, że Gmina Barlinek zobowiązała się do pokrywania kosztów jego 

utrzymania co było warunkiem uczestnictwa w projekcie. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na przedstawione sprawozdania. Przekazała, że jeden i drugi szpital 

wskazuje wzrost najniższego wynagrodzenia. Zapytała jaka jest skala wzrostu wynagrodzeń, 

ile jest zmienionych umów i jak to się przełoży w odniesieniu do 2021 roku?  

Zapytała o nadgodziny, dane dotyczące personelu medycznego zostały przekazane  

w sprawozdaniu ze Szpitala w Dębnie, czy takie nadgodziny są wypłacane również  

w Szpitalu w Barlinku, czy też rozliczane jest to poprzez udzielanie dni wolnych od pracy? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że również nadgodziny są płatne, tylko w niektórych działach pomocniczych 

oddawane są dni wolne. Zauważył, że w zeszłym roku podwyżka wynagrodzenia to koszty 

ok. 100 000,00 zł miesięcznie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na wzrost wydatków bieżących. Zapytała, o rozwiązanie trzech umów  

o pracę w Szpitalu w Dębnie, czy etaty zostaną uzupełnione o nowych pracowników?  

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że dwie osoby przechodzą na umowy zlecenia.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o koszty związane z wypłatą odpraw emerytalnych? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jest to ok. 50 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy w Szpitalu w Barlinku również szykują się odprawy emerytalne? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że w zeszłym roku było wypłaconych kilka odpraw, największe nasilenie tego 

typu odejść następuje w miesiącu wrześniu. Przekazał, że w tym roku, również kilka osób 

odejdzie na emeryturę. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy podobnie jak w Szpitalu w Dębnie zostaną zatrudnione osoby na umowę 

zlecenia? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że tak, umowy zlecenia są korzystniejsze dla szpitala. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, o podaną informację w sprawozdaniu Szpitala w Dębnie o przygotowywaniu 

odpowiedzi do Prokuratury, czy jest prowadzone postępowanie przeciwko Szpitalowi? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jest prowadzonych dość dużo spraw sadowych i kadry odpowiadają na 

korespondencję z tym związaną. Zapis w sprawozdaniu dotyczy ogólnie prowadzonych 
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czynności, nie dotyczy to nowych spraw, ale starych sprzed wielu lat i są one prowadzone        

z powództwa pacjentów. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, o działania i realizację programu „Dbam o Zdrowie”?  

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła informacje na temat realizacji przedmiotowego projektu. Przekazała, że szpital 

ma czas do miesiąca września i zrobi wszystko, aby w jak największym procencie 

zrealizować projekt. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy w szpitalach są obecne służby wojskowe? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że tak w ilości 3 osób. Jedna z nich znajduje się w punkcie pobrań, natomiast 

dwie pozostałe są na rejestracji. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że w Szpitalu w Barlinku są dwie osoby wojskowe obsługujące punkt Drive-

Tru. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o realizacje projektu „Dbam o Zdrowie” przez Szpital Barlinek? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że projekt jest realizowany do miesiąca czerwca. Podał informacje na temat 

przebiegu realizacji projektu. Zwrócił uwagę, że z uwagi na wprowadzone obostrzenia część 

działań dotycząca projektu została zatrzymana. Koniecznym będzie wystąpienie  

o przedłużenie terminu jego realizacji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby nawiązać kontakt z WUP w przedmiotowej sprawie. Poruszyła temat 

odbytego spotkania z radnymi Rady Miejskiej w Barlinku. Zwróciła uwagę, że Prezes miał 

przedstawić ocenę I wariantu zaproponowanego przez Firmę FORMEDIS. Poprosiła, aby 

Prezesi spółek oraz kadra zarządzająca odnieśli się do uchwały intencyjnej podjętej przez 

Powiat Myśliborski oraz aby złożyli swoje propozycje jak to oceniane jest z punktu widzenia 

szpitala. Zwróciła uwagę, że będzie to pomocne przy podejmowaniu dalszych działań. 

Odniosła się do kwestii planów Rządowych dotyczących szpitalnictwa. Musimy podejmować 

dalsze działania celem poprawy sytuacji szpitali na terenie powiatu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że działania podejmowane przez Rząd nie przyczynią się do poprawy sytuacji        

w szpitalnictwie. Zwróciła uwagę, na działania podejmowane wobec obu spółek. Zauważyła, 

że w Barlinku nie ma komunikacji, natomiast sytuacja w Szpitalu w Dębnie się unormowała  

i można przeprowadzać rozmowy i negocjacje.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył kwestię związaną z odbytym spotkaniem z radnymi Rady Miejskiej w Barlinku. 

Zwrócił uwagę, na wnoszone zarzuty wobec Powiatu.  
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała, aby przekazać Radzie Miejskiej Barlinka wykaz chronologicznych działań 

jakie podejmowano odnośnie Szpitala Barlinek. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że radni powinni sobie zdać sprawę, że spółka należy do Gminy Barlinek.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do sytuacji szpitala w Drezdenku, który cały jest covidowy i nie przyjmuje innych 

pacjentów. Szpital ma zajętych przeciętnie 50 % łóżek, jednak ma płacone za pełna gotowość 

placówki. Dzięki temu placówka polepszyła swoje wyniki finansowe. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała Prezesów, czy medycy pracujący z pacjentami covidowymi otrzymali 100% 

podwyżkę wynagrodzeń? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Potwierdziła, że nastąpiło zwiększenie wynagrodzeń z tego tyt. Wyjaśniła, że personel 

otrzymał wzrost wynagrodzenia za godziny jakie przepracował na oddziale covidowym. 

Przedstawiła informacje na temat wynagrodzeń. Zwróciła uwagę, że część personelu, która 

miała kontakt z pacjentami covidowymi nie otrzymali podwyżek, co jest źródłem 

niezadowolenia personelu. Poinformowała, o przyznaniu premii dla niewielkiej grupy 

pracowników, którzy pracowali z pacjentami covidowymi. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał jak Prezes Szpitala Barlinka poradził sobie z sytuacją, w której uruchomiono oddział 

covidowy i nie został on uznany? Personel również wykonywał tam pracę i nie otrzymał 

dodatkowego wynagrodzenia. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że wystąpił z wnioskiem do NFZ w tej sprawie, który pozostaje bez 

rozpatrzenia. Odniósł się do okoliczności powstania oddziału w szpitalu i braku decyzji ze 

strony Wojewody Zachodniopomorskiego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 4 

Zapoznanie się z zestawieniami Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. dot. płatności 

dokonanych z pożyczek udzielonych Spółce przez Powiat Myśliborski w latach 2018-

2020. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowe zestawienia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawionymi zestawieniami. 
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Ad. 5 

Podpisanie umowy na aktualizację, serwis oprogramowania GEO-INFO, służącego do 

prowadzenia baz powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego i ewidencji 

gruntów i budynków. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że sprawa dotyczy podpisania umowy z firmą SYSTHERM INFO Sp. z o.o.  

z Poznania na aktualizację i serwis oprogramowania GEO-INFO, służącego do prowadzenia 

baz powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego i ewidencji gruntów i budynków. 

Przedmiotowa firma jest jedynym przedstawicielem i producentem ww. oprogramowania. 

Koszt umowy to kwota 43 984,80 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie pisma Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Myśliborzu  

z 4.01.2021r. w sprawie określenia terminu wykonania obowiązków, celem rozpatrzenia 

wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu, dotyczącego 

zmiany terminu realizacji zaleceń zapewnienia wentylacji mechanicznej  

w pomieszczeniach sanitarnych dla dziewcząt (1 piętro), chłopców (parter) oraz za  

1 piętrze w prawym skrzydle budynku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że Dyrektor ZSiPO w Myśliborzu pismem z 29.12.2020 do PSSE w Myśliborzu 

zadeklarował 31.12.2022 roku jako termin instalacji wentylacji mechanicznej  

w pomieszczeniach sanitarnych i korytarzu. W związku z wnioskiem dyrektora placówki, 

PPIS w Myśliborzu zwraca się z prośbą do organu prowadzącego o określenie terminu 

wykonania przedmiotowych obowiązków, w celu rozpatrzenia wniosku dyrektora. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu dokonał zmiany terminu realizacji zaleceń Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Myśliborzu w zakresie zapewnienia wentylacji mechanicznej  

w pomieszczeniach sanitarnych dla dziewcząt (1 piętro), chłopców (parter) oraz za 1 piętrze 

w prawym skrzydle budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu na 

termin do dnia 31.12.2022r. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie pisma Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Myśliborzu  

z 4.01.2021r. w sprawie określenia terminu wykonania obowiązków, celem rozpatrzenia 

wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu, dotyczącego zmiany terminu realizacji 

zaleceń doprowadzenia do prawidłowego stanu sanitarno-technicznego podłóg (parkiet), 

ścian i sufitów w salach lekcyjnych i ciągach komunikacyjnych na 2 piętrze szkoły. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że Dyrektor ZS w Myśliborzu pismem z 29.12.2020 do PSSE w Myśliborzu 

zadeklarował 31.12.2021 roku jako termin dokonania napraw podłóg (parkietu), ścian  

i sufitów (ubytki farby, tynku, zawilgocenia) w salach lekcyjnych i ciągu komunikacyjnym 

na 2. piętrze budynku szkoły. W związku z wnioskiem dyrektora placówki, PPIS  

w Myśliborzu zwraca się z prośbą do organu prowadzącego o określenie terminu wykonania 

przedmiotowych obowiązków, w celu rozpatrzenia wniosku dyrektora. 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, na brak kalkulacji przedmiotowych prac, szkoła nie posiada 

zabezpieczonych środków w budżecie. Zaproponowała, aby dokonać wydłużenia terminu 

zaproponowanego przez dyrektora jednostki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby termin został wydłużony do dnia 30.06.2022r. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi dotyczące zakresu prac remontowych jakie należy wykonać. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu dokonał zmiany terminu realizacji zaleceń Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Myśliborzu w zakresie doprowadzenia do prawidłowego stanu sanitarno-

technicznego podłóg (parkiet), ścian i sufitów w salach lekcyjnych i ciągach 

komunikacyjnych na 2 piętrze Zespołu Szkół w Myśliborzu na termin do dnia 30.06.2022r. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew przy drogach 

powiatowych dla osób fizycznych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że do Zarządu Powiatu wpłynęły trzy 

wnioski osób fizycznych o wyrażenie zgody na zakup drewna twardego w ilości po 2 m
3 

pochodzącego z wycinki drzew przy drogach powiatowych. dochód z tytułu sprzedaży 

drewna to kwota 516,60 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sprzedaż przedmiotowego drewna. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia dot. współzawodnictwa sportowego dzieci  

i młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że realizacja zadań dotyczących 

współzawodnictwa sportowego dzieci i młodzieży szkół podstawowych  
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i ponadpodstawowych Powiatu Myśliborskiego została powierzona dla Zespołu Szkół Nr 1  

w Dębnie. Środki zaplanowane na realizację zadania to kwota 20 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że gminy Powiatu Myśliborskiego partycypują w kosztach realizacji 

przedmiotowego zadania. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że środki finansowe jakie Powiat 

przeznacza na dofinansowanie działalności WTZ to kwota 72 320,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na wysokość dofinansowania. Przekazała, że należy uporządkować tę 

kwestię z Gminą Dębno. Do tej pory Powiat Myśliborski przekazywał jedynie kwotę 

12 500,00 zł. Jednostka ta jest prowadzona przez Gminę Dębno. Z ustawy wynika, że Powiat 

Myśliborski ponosi koszty w wysokości 10%. Jest to bardzo duże obciążenie. 

Zaproponowała, aby przeprowadzić rozmowy w tej kwestii z Burmistrzem Dębna, aby 

rozważył możliwość wsparcia Powiatu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do porozumienia w sprawie powierzenia 

Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy Myślibórz zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej 

dla Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że aneks dotyczy udzielenia dotacji  

w kwocie 10 000,00 zł na realizację zadań powiatowej biblioteki publicznej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego aneksu do porozumienia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 
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Ad. 12 

Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy powierzenia przetwarzania danych 

osobowych” w związku z procesem przetwarzania danych osobowych przez Adwokatów  

i Radców Prawnych w zakresie nieodpłatnej pomocy prawnej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Wyjaśnił, że celem zawarcia umowy jest uregulowanie 

zasad powierzenia przetwarzania danych osobowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy powierzenia przetwarzania danych 

osobowych” w zakresie usuwania i przechowywania na parkingu strzeżonym pojazdów 

drogowych usuniętych z dróg Powiatu Myśliborskiego przez Zakład Blacharsko-

Lakierniczy Mechanika Pojazdowa Andrzej Palicki mający siedzibę przy ul. 

Gorzowskiej 11, 74-320 Barlinek. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Wyjaśnił, że celem zawarcia umowy jest uregulowanie 

zasad powierzenia przetwarzania danych osobowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

13a) 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego branży ogólnobudowlanej nad realizacją zadania pn. 

„Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych 

jednostek organizacyjnych – lewe skrzydło przyziemia”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Wyjaśnił, że w wyniku przeprowadzonego zapytania 

cenowego najkorzystniejszą ofertę złożył wykonawca Usługi Projektowe Hanna Kaup  

z Myśliborza na kwotę 7 000,00 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 14 

Powołanie Komisji do wskazania propozycji instytucji finansowej, z którą jednostki 

organizacyjne powiatu myśliborskiego zatrudniające pracowników zawrą umowy  

o zarządzanie pracowniczymi planami kapitałowymi oraz w sprawie ustanowienia 

regulaminu prac Komisji. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy powołania  Komisji do sprawy wskazania propozycji 

instytucji finansowej, z którą jednostki organizacyjne Powiatu Myśliborskiego zatrudniające 

pracowników zawrą umowy o zarządzanie pracowniczymi planami kapitałowymi, zwaną 

dalej „Komisją” w skład której wchodzą: 

 

1) Pani Ewelina Mazurak – Januchowska -CUW PM – Przewodniczący Komisji  

2) Pani Ewa Difort - Olejniczak – Starostwo Powiatowe w Myśliborzu  

- Zastępca Przewodniczącego 

3) Pani Katarzyna Pasternak- Starostwo Powiatowe w Myśliborzu 

4) Pani Angelika Rutkowska – PCPR Myślibórz 

5) Pan Kamil Wrzesiński – RPOT Dębno 

6) Pan Krzysztof Maciaszek – MOS Smolnica  

7) Pana Joanna Misiewicz – ZS Dębno 

8) Pan Tomasz Jankowski – MOW Renice  

9) Pani Zyta Składanowska – DWDz 

10) Pani Wioletta Warachowska – PPP Myślibórz 

11) Pani Iwona Kuka – PPP Dębno 

12) Pani Ewelina Stachurska- PPP Barlinek 

13) Pani Joanna Chmiel  - DPS Myślibórz 

14) Pan Rafał Skowron – ZSiPO Myślibórz 

15) Pani Joanna Obidowska- Kuczyńska – ZS Myślibórz 

16) Pani Monika Jagiełło- Trif – ZSiPO Barlinek  

17) Pani Beata Stachurska- Wołk - PUP Myślibórz 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi dotyczące wyznaczenia reprezentantów Starostwa Powiatowego do składu 

przedmiotowej komisji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 163/543/2021 z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie 

powołania Komisji do wskazania propozycji instytucji finansowej, z którą jednostki 

organizacyjne powiatu myśliborskiego zatrudniające pracowników zawrą umowy  

o zarządzanie pracowniczymi planami kapitałowymi oraz w sprawie ustanowienia 

regulaminu prac Komisji. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 
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Ad. 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie lokowania wolnych środków 

finansowych. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Dotyczy ona wyrażenia zgody, na 

okres nie dłuży niż do 31 grudnia 2021 roku, na inwestowanie w lokaty terminowe czasowo 

wolnych środków finansowych zgromadzonych na rachunku bankowym Powiatu poprzez 

zawarcie umów lokaty terminowej w banku prowadzącym obsługę budżetu Powiatu lub  

w banku oferującym korzystniejsze warunki dochodu z transakcji  uwzględniającego 

przychód i koszty tj. min. koszt przelewu a także bezpieczeństwo odzyskania środków  

w założonym czasie.   

 Do przeprowadzenie negocjacji z bankami a także zawarcia umów lokat terminowych 

upoważnia się trzech członków Zarządu Powiatu w osobach: 

1. Andrzej Potyra – Przewodniczący Zarządu, 

2. Alicja Prill – Członek Zarządu, 

3. Mariusz Norsesowicz – Członek Zarządu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 163/544/2021 z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie 

lokowania wolnych środków finansowych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania uprawnień kierownikowi 

jednostki organizacyjnej do dokonywania zmian w planie finansowym wydatków 

jednostki na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy upoważnienia kierownika jednostki budżetowej – 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu do dokonywania zmian  

w planie wydatków jednostki w ramach tego samego rozdziału klasyfikacji budżetowej, za 

wyjątkiem wydatków na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń oraz wydatków 

majątkowych. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 163/545/2021 z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie 

przekazania uprawnień kierownikowi jednostki organizacyjnej do dokonywania zmian  

w planie finansowym wydatków jednostki na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia planu finansowego budżetu 

Powiatu Myśliborskiego i planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 163/546/2021 z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie 

ustalenia planu finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego i planu finansowego zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, 

zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany 

w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że zmian dokonuje się na 

podstawie: 

1) wniosku Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych o przeniesienie 

kwoty 126.060 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 75515 – Nieodpłatna pomoc prawna  

w związku z koniecznością zabezpieczenia nieodpłatnej pomocy prawnej w Powiecie 

Myśliborskim na 2021 rok.  

2) wniosku Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych o zwiększenie planu 

dochodów i wydatków o kwotę 89.800 zł w rozdziale 75020 – Starostwa powiatowe  

w związku z otrzymaną dotacją od Gminy Barlinek na pokrycie kosztów związanych  

z funkcjonowaniem w Barlinku filii Wydziału komunikacji.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 163/547/2021 z dnia 11 stycznia 2021 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 19 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy można wystąpić do Burmistrza i Rady Miejskiej w Barlinku, aby się określili co 

do kwestii dalszych działań odnośnie Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Powiat Myśliborski oraz 

Gmina Dębno przedstawiły swoje stanowiska, natomiast samorząd Barlinka nie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że poprosił Burmistrza Barlinka o spotkanie. Termin nie został jeszcze 

ustalony. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła, aby w tej sprawie wystąpić pisemnie do Burmistrza i Rady Miejskiej w Barlinku. 
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na kwestię finansowania spółki i pomoc przeznaczaną przez Gminę Barlinek. 

Radni Barlinka  mylnie sądzą, że środki jakie są przekazywane są przeznaczane na bieżącą 

działalność spółki, natomiast w większości są one dedykowane na wykup obligacji. Odniósł 

się do sytuacji spółki i działań samorządu Barlinka. Ponownie poprosił o wystosowanie pisma 

do Burmistrza i Rady Miejskiej w Barlinku o pisemne stanowisko w kwestii Szpitala Barlinek 

Sp. z o.o. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad.20 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 12:55 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 

 
 


